
Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

Termín: 17. 10. 2016 
Místo: Restaurace Arkáda, Náměstí Svobody 32, Bučovice, 685 01 

Začátek: v 18:00 

Účast: Bedřich Chromek, Jiří Matyáš, Petr Gabriel, Petr Galasovský, Jan Stavělík, Jan 

Šťastník (od 18:30), Petr Šíma, Pavel Brückner 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 
2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČFbU 
3) Materiály z komisí ČFbU 
4) Informace ze sekretariátu 
5) Materiály z komisí regionu 
6) Školské soutěže 
7) Regionální výběry 
8) Čerpání rozpočtu 2016 
9) Rozpočet 2017 
10) Finále poháru 2016 (17. ledna 2017 Zlín) 
11) ODM Brno 2017 
12) Rozvojový plán regionu 
13) Dovybavení sekretariátu, oprava kanceláří 
14) Různé 

 

Bod 1) Jiří Matyáš přivítal všechny přítomné, omluvil z pozdějšího příjezdu Jana Šťastníka, a 

RVV schválil program jednání. 

Bod 2) Petr Šíma informoval o jednání regionálních sekretářů ze dne 12. 10. 2016. Členové 

RVV byli seznámeni především se změnou sídla Českého florbalu v Praze plánované na 28. až 

30. 10. 2016, termínu Superfinále na velikonoční pondělí 17. dubna 2017, o školských 

turnajích, projektu fair-play, dotacích a dalších. 

Bod 3) Jiří Matyáš informoval novinky z nově vzniklých komisí ČFbU. Komise se tvoří a řeší 

se jejich statuty. Bude řešeno na nejbližším VV. Bedřich Chromek informoval konkrétně o 

schůzce KRR, řešen statut komise, regionální rozvoje a vznik nových družstev. Petr 

Galasovský informoval členy o stavu florbalu na Slovensku, kde se účastnil jako jeden ze 

školitelů dvoudenního školení trenérů v rámci projektu Each One Teach One. 

Bod 4) Petr Šíma informoval o výpovědi Rostislava Kohúta z pozice regionálního metodika, 

který končí k 31. 12. 2016. Proběhla diskuze nad možnými kandidáty a dalších řešení. RVV 

také diskutoval téma výše trenérských licencí, trenérských školení a postihy oddílů za 

nesplnění trenérských povinností dané předpisem. Školení trenérů bylo vypsáno pouze 

v Jihomoravském kraji, ve Zlínském kraji vypsáno nebylo. O této skutečnosti bude 

informován Marek Chlumský. RVV navrhuje povinnost vypsání trenérského školení v každém 

kraji. 



Bod 5) Pavel Brückner informoval o stavu soutěží v regionu. Byly probrány udělené 

kontumace (5 případů). Dále byl RVV informován o udělených pokutách a o stavu 

nedořešených pořadatelství (přehození termínů). 

Rozhodnuté kontumace: 

- Florbal Vsetín (2. liga žen): start neregistrované hráčky 

- SFK Kozel Počenice (Regionální liga mužů): start 3 hráčů v poli ze soupisky B 

- 1. AC Uherský Brod (2. liga žen): nedostavení se k utkání, s omluvou 

- Sokol Brno I EMKOCase GulliversB (2. liga dorostenců): start 3 hráčů v poli ze 

soupisky A 

- K1 Florbal Židenice (3. liga juniorů): start neregistrovaného hráče 

Petr Šíma informoval o nominaci rozhodčích na zápasy a turnaje. Bezproblémové nominace 

jsou na soutěže přípravek, elévů nebo mladších žáků a žákyň, kde je k dispozici velký počet 

mladých nováčků, kteří chtějí aktivně pískat. Počet rozhodčích není nadbytek pro soutěže 

mužů a juniorů, zvláště při termínech kdy jsou součástí víkendu nominace zápasů Divize. 

Bod 6) Petr Šíma předložil počty přihlášených škol v rámci školských soutěží pro základní a 

střední školy. Pro letošní rok došlo k nárůstu přihlášených družstev především v rámci 

základních škol v obou krajích, očekává se větší počet turnajů v rámci okresních kol. 

Bod 7) Trenéři regionálních výběrů fungují včetně naplánovaných tréninkových jednotek. 

Pokračující diskuze členů nad končícím regionálním metodikem. RVV se shodl na nutnosti 

vyřešení dané pozice. V současné době probíhají jednání o novém metodikovi. 

Bod 8) Petr Šíma informoval o čerpání rozpočtu 2016, do konce roku zbývá cca 170 tisíc na 

nákladové straně. RVV diskutoval využití speciálních výdajů oproti běžně plánovaným na 

rekonstrukci a vybavení nových kancelářských prostor. Jan Stavělík předložil návrh na mikiny 

pro rozhodčí, které RVV schválil. Návrhy na typy mikin předloží Jan Šťastník a sekretariát 

zajistí informace od rozhodčích na jednotlivé velikosti. 

Bod 9) Rozpočet 2017 byl diskutován se členy RVV již v období před jednáním. Členové 

rozpočet odsouhlasili. Petr Šíma jej zaslal celostátní komisi. 

Bod 10 a 11) Petr Šíma krátce informoval RVV o finále poháru, které se uskuteční 17. ledna 

2017 ve Zlíně, a také o ODM Brno 2017, kterou pořádá Jihomoravský kraj. 

Bod 13) Realizace a financování rekonstrukce a vybavení sekretariátu bylo diskutováno při 

čerpání rozpočtu 2016. RVV schvaluje nutné drobné úpravy v prostorách, kam se bude 

kancelář v rámci budovy stěhovat. 

 

Závěrem RVV odsouhlasil další jednání na pondělí 21. 11. 2016 od 18:00 v restauraci Arkáda 

v Bučovicích. 

 

Konec: ve 20:45 

Zapsal: Pavel Brückner, sekretář 


